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pRoroxol-,  Mr f l  loz
posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jgdrzeiowie

w dniu 20 marca 2002 roku.

Komisja obradow-ala w skladzie:

l. El2bieta Wisniewska - Przewodnicz4ca Kcrmisji

2. 
'Iomasz 

Barañski - Vice Przer,vodniczEcy Komisji

3. Maria Kw'apiszewska- Czlonek Komisji

4. Zdzislaw Adamczyk - Czlonek Komisji

-5. Kazimierz Równicki - Czlonek Komisii

PorzEdek posiedzerria :

l. Zapoznalre z odpowiedzi4 na interpelac-¡q w sprawie pobierania przez radnych diet

za udzial w posiedzeniach Zarz4du Miejskiego. Komisjach Radl' N,'lielskiej i sesjach

przy jednoczesn-vm otrz\'nrvwan'u wynagrodzenia za pracQ w nriejscu stalego

zatrudnienia.

2. Zapoznanie siE z dzialalnoéci4 Zarzqdu Mie-jskiego rv okresie od dnia 3l sfy-cznia

2002 roku do dnia 8 marca 2002 roku.

3. Rozpatrzenie rnaterialów na sesig.

4. Sprawy ró2ne.

Ad.  1 .

Przewodni cz4ca zapontala Czlonków Komisji z informacjq przeslanE przez Dyrekc-iq

Gimnazjum m I i 2. w- sprawie pobierania pÍzez raclny.ch diet za udzial

w posiedzeniach Zarzqdu Miejskiego, Kornisjach Rady Mie3skiej i sesjach przy

jednoczesnvm otrzy'mvuaniu wynagrodzenra za prae¡ w miejscu stalego zatrudnienia.

Komisja zobowi4zala Przewodnicz4c4 - Pani4 Elzbietg Wisniewsk4 do udzielenia

pisemne,j odpowiedzi na interpelac,fp zloilonqprzez radn4 Janing SzreniawE.



:

Ad.  2 .

Komisja analizor.vala protokol-v z posiedzefi Zarz4du Miejskiego w' okresie od dnia

31 stycznia20O2 roku cio dnia 8 marsa 2002 roku.

Komisja zwrócila uwagg na zbyt nisk4 kwotg za którq Zarzqd proponuje sprzedaó

nieruchomoÉó pod nazw4 ,.Relaks". Na posiedzenie Komisji poproszono Radcq

Prawnego Urzgdu Mie,jskiego - Pani4 mgr Danutg Kiwiorsk4, kóra rvf iaénila Komis-ii

w4gliwoici dotyczqce zaliczenta Pañstwu Wiéniewskirn kwo$

nieudokumentowanych nakladów poniesionlrch na remont br-rdynku ,.Relaks".

Zdat'iem Radcy Prarvnego naklady takie nie powinny byó zaliczane. Na posiedzenie

Komisji poproszono równiez Pani4 Naczelnik L. Meresiúsk4. która przedstawila

operaty szacunkowe. okreslajEce wartoéé nieruchomoÉci pod nazwq ,,Relaks" oÍaz

w-artoÉó nakladórv poniesionl,ch przez Paistwa Wiéniervskich na remontu tej

nieruchomoSci.

Komisja uwaZa, 2e proponowana pÍzez Zarzqd kwota sprzedaz-v' jest zby't niska

i niekorzystna z punktu widzenia interesórv Gminy.

- W zwiqzku z powyiszym Komisja wnioskuje, aby Zarz4d nie zbyw*l

nieruchomoici po zaproponowanej cenie (tj. 150000 zl - po odliczeniu

poniesionych na remont nakladów)o ale podwyiszyl warto5ó nieruchomo5ci

tako aby do budietu gminy wplyngla kwota minimum 200000 zl. Jeieli Zarz4d

Miejski dokona sprzedaiy nierucbomoóci pod nazw4 ,,Relaks" za kwotq

150000 zl (po odliczeniu poniesionych na remont nakladów) stanowió to bgdzie

w ocenie Komisji Rewizyjnej raiaca niegospodarnoéó. Komisja uwaia

réwniei, Le nieudokunrentowane naklady poniesione prz,ez Pañstwa

Wióniewskich na remont nieruchomoóci ,nRelaks" nie powinny byé

uwzglgdniane przy koúcowy'm rozliczeniu.

J .

Radca Prawny - Pani mp;r' Danuta Kir,viorska odpowiadaj4c na pytania czlonków

Komisji dotycz4ce projektu uchwaly w sprawie wysokoéci stawek podatku od

érodków transportowych na Il pólrocze 20A2 roku wyjaúnila. 2e \v teJ sprawie

Bunnistrz Leszek Kapcia skierowal pismo do R.egionalnej lzby Obrachunkow"ej
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w Kielcach. W piérnie tym Burmistrz zwrócil sig z proÉbq o wydanre pÍzez Regionain4

Izbg Obrachunkow4 opinii na temat rnoZliwoÉci podipcia przez Radg Miejsk4 uchwal,v

zmieniaj4cej uchwalE w sprawie wysokoici stawek podatku od irodków

transportowych czasie roku kalendarzowego, w którym podatki te obor,vi4zujq.

Na cizien 20 rnarca 2002 roku Regionaina Izba Obrachunkow-a nie zajpia stanowiska

w tej spraw.ie. Zdaniem Radcy Prawnego - Pani mgr Danuty'Kiwiorskiej takiej zmiany

Rada Miejska dokonaó nie moze.

Przew-odnicz4ca Komis-ii przedstawila pismo Zarzqdu mie,fskiego w sprawie wydania

opinii dotyczqcej udzialu w inw-estvc-ji pod nazw4,,Budowa kanaiizacji i ocryszczalni

écieków dla gmirr w zlewni gómego biegu rzeki Nidy". W po*yzszej sprawie Komis-ja

uyra2a po4tywnq opiniE

Komis-ja poz.\!'\A,rrie opiniuje uchrvalg rv sprawie rwazenia zgod¡,' na nieodplatne

przejEcie przez Grning Jgdrzejów-mienia rvchodz4cego w sklad Jgdrzejowskiej Kolejki

Dojazdowe-j.

Ad. 4.

Przewodnrcz4ca Komisji powrócila

innych ni2 podatkowe (np. czynsze

na ten temat Komisja stwierdzila"

w splacaniu nale2noÉci inrrych

nieruchomoSci).

Przewoclnrez4ca zapoznala Czlonków Kornisji z odpow-iedziami na wnioski zlo2one na

poprzednich posiedzeniach.

Wnioski:

l. Komisja wnioskuje o wycofanie z pcrz4dku obrad projektu uchwaty w sprawie

wysokoSci stawek podatku od Srodków transportowych na II pólrocze 2802 roku.

do spra\\T¡ umorzei przez Zarzqd naleánoóci

za dzieúawg nieruchomosci). W czasie dyskusji

2e nie zostall' ustalone krvteria uclzielania ulg

niz podatkowe (np. czrvnsz.e za dziet2awp
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o ustalenie przez, Zarz4d kryteriów udzielania ulg

innych nii podatkowe (np. czynsze z^ dzieriawg

2. Komisja wnioskuie

w splacaniu nale2no$ci

niergehe*efui).

Protokolant:
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mgr Elábieta WfSniewska


